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Dato: 17-11-2020 

Tidspunkt: 18:00 
Sted:              Online via teams 
 
Tilstede: MO, PF, JAS, JE, OHS, CH, TW.  

 

 

 

  

  

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 
a. Dagsorden blev godkendt med bemærkning om, at vi fremover har et punkt 

på om, hvad der er af actions imellem hvert bestyrelsesmøde.  
2. Godkendelse af referat – (Underskrives på næste fysiske møde) 

a. Referat godkendt med ovenstående bemærkning.  
b. JAS tager fat i Victor da der mangler referater på hjemmesiden. Processen 

skal forbedres. 
3. Nyt fra formanden (MO): 

a. Orientering om situationen i DFU 
i. MO orienterede bestyrelsen i dybden om såvel den ekstraordinære 

som det ordinære delegeretmøde.  
ii. MO orienterede om de bemærkninger og svar der var på 

delegeretmøderne. Fokus på drøftelserne lå mest på det ordinære 
delegeretmøde da det netop har været afholdt.  

iii. MO orienterede om, at hele DFUs bestyrelse forlod delegeretmødet 
da de ikke følte opbakning og delegeretmødet nu er “suspendere” 
indtil d. 12-12 hvor det genoptages samme sted.  

iv. Der blev nedsat en arbejdsgruppe på 4 mand (2 fra hver “fraktion”). 
De har fået til opgave at udarbejde et forslag til, hvordan vi kommer 
videre.  

v. PF spurgte ind til fremtiden for DFU (og samarbejdet med DBU) efter 
denne konflikt. Bestyrelsen havde en drøftelse om dette emne. 

vi. TW spurgte ind til bestyrelsessammensætningen i DFU og 
udfordringen ved sammensætning.  

vii. Formanden opfordrede til, at bestyrelsen bringer navne i spil, hvis 
man mener at have navne til et evt. Forretningsudvalg. 
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b. Information almen 
i. MO orienterede om møde med DBU Sjælland d. 8. oktober. MO 

deltog på vegne af SØF. På dagsorden var FKP, Test, påsætning, 
Corona og dommerklubbernes opgaver til DBU Sjælland. 

1. DBU Sjælland orienterede om påsætninger under DBU 
Sjælland. Der er kommet lidt flere dommere (Det er blevet 
billigere og der er kommet flere grundkurser.) DBU Sjælland 
har samtidig den oplevelse, at frafaldet er faldet.  

2. Dommernes sikkerhed blev drøftet ud af 19.000 kampe var 
der vold mod dommeren i 8 kampe. Det er få, men stadig 8 
for mange.  

3. Generel ros fra dommerklubberne til den nye dommerstreng.  
4. Størstedelen af 180.000 er uddelt, og primært til 

dommerklubberne. Dommerklubberne ytrede utilfredshed 
med tempoet, men det skyldes at formanden for udvalget var 
hjemsendt.  

5. Stor ros fra kontoret i forbindelse med påsætningsaftalen. 
6. Planlægning af yoyo-test. Afholdes 7. marts. SØF stiller 

kontrollører.   
7. Dommerklubberne havde et ønske om, at DBU sjælland 

gjorde mere for at opkvalificere dommerne teoretisk, evt. I 
samarbejde med dommerklubberne 

8. Dommerklubberne havde også et ønske om flere 
onkelordninger samt en strategi for fastholdelse 

9. DBU eftersender statistik om døm-selv-kampe 
10. Ønske om, at DBU Sjælland indkøber lidt VEO-kameraer som 

kan lånes af dommerne til uddannelse.  
ii. Næste møde med DBU Sjælland ligger d. 25. marts kl. 17.MO og PF 

deltager efter planen på vegne af SØF.  

 

4. Nyt fra kassereren (JE): 
a. Medlemsliste 

i. 156 medlemmer 
b. Information om regnskab: 

i. Dags dato i banken: 202.535,-  
ii. SØF har fået 13.000 kr. I FKP-midler. Vi er opmærksomme på, at 

arrangementerne om muligt skal afholdes når Corona muliggør det. 
JE kontakter Jakob Bille om processen for FKP-midler.  

iii. 3.526,- i kompensation for kampe overført til DBU 



 

 3/5 

 

 

 

 

c. Information vedr. budget: 
i. Bestyrelsen drøftede kort proces for kontingentopkrævning.  

ii. Uddannelsesudvaglet har ikke brugt helel budgettet for 2020. 
Bestyrelsen har en hensigtserklæring om, at såfremt 
uddannelsesudvalget har gode idéer, er bestyrelsen meget velvillige 
til at se med positive øjne på det.  

5. Nyt fra kampfordeler (MO) 
a. Iab. 

 

6. Nyt fra udvalg: 
a. Information fra Uddannelsesudvalg 

i. Bestyrelsen udtrykte undren over, at der åbenbart kommer mange 
nye dommere i DBU Sjælland, men medlemstallet i dommerklubben 
stiger ikke.  

ii. Drøftelse om situationen i SØF-gruppen 
1. Ole henviste til mail udsendt til bestyrelsen om problemer 

med og i SØF-gruppen.  
2. seneste 2 arrangementer aflyst pga. manglende tilslutning. 

Bestyrelsen lagde op til, at indsatsen fremover prioriteres til 
dem der vil. Tiltagene individualiseres mere.  

iii. Kommende arrangementer er pt. på stand-by. Bestyrelsen drøftede 
muligheden for virtuelle arrangementer. 

1. Bestyrelsen lægger op tll teori virtuelt. Ole tager det med til 
udd. Udvalgets møde d. 8. december.  

2. Der var planlagt FUTSAL-teori, men det blev droppet da DBU 
kom med teori. 

iv. Bestyrelsen drøftede om afholdelse af teorimesterskab.  Der var 
enighed om at skubbe det lidt tættere på generalforsamlingen i håb 
om, at det kan afholdes fysisk.  

v. Der var forslag fra udvalget om, at udvalget mødes med bestyrelsen 
en enkelt eller to gange om året. Bestyrelsen vedtog at gøre dette 
fremover 

b. Information fra IT/web-udvalget 
i. Iab.  

c. Information fra Aktivitetsudvalget 
i. Bestyrelsen havde en drøftelse om tilføjelser til udvalget. TW og PF 

kontakter nye mulige medlemmer af udvalget. Trine fratræder som 
ansvarlig for udvalget.  
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7. evt. 
a. Trine orienterede om, at SØF snart har en dommer der får debut i FUTSAL-

Champions League. 
b. 18. marts er der Generalforsamling 
c. Næste bestyrelsesmøde d. 2.2. kl. 19 via teams.  
d. Bestyrelsen blev enige om, at der afholdes fællesmøde med alle udvalg d. 9. 

marts kl. 18. Her drøftet årshjul og hvordan vi får aktiveret vores 
medlemmer. PF har bolden hos bestyrelsen. 

i. Bestyrelsen drøftede om man kunne lave Survey og udsende til 
medlemmerne. Bestyrelsen følger op på dette på næste møde.  

e. Carsten deltager på vegne af SØF i DFU’s genoptagede delegeretmøde d. 12. 
december.  

ACTIONS: 

 Kontrollører til test d. 7. marts 

 Jakob tager fat i Victor og herefter PF i forhold til referater på hjemmesiden.  

 Tilføj punkt med ”gaver” til dagsordenen.  

 TW og PF kontakter nye mulige medlemmer af aktivitetsudvalget. 

 PF undersøger sted for GF 

 PF har lead hos bestyrelsen på ”fællesdag” for bestyrelsen og alle udvalg.  

 På næste møde følger bestyrelsen op på Survey til medlemmer på næste møde.  
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Referat fra ordinært bestyrelsesmøde nr. 60. 

Godkendt på bestyrelsesmødet d. 02-02-2021 

 

 

______________________________ 
Martin Olsgaard, Formand 

 

 

______________________________ 
Peter Feigh, Næstformand 

 

 

______________________________ 
Jens Egsgaard, Kasserer 

 

 

______________________________ 
Jakob A. Sundberg, Sekretær 

 

 

______________________________ 
Ole H. Sørensen, Bestyrelsesmedlem 

 


